
Artikel 44 vragen 

Rijswijk, 6 oktober 2021

Geen intocht in Rijswijk??

Wij hebben via Facebook vernomen dat Ruud en Ingrid Louman inclusief de mede vrijwilligers na 15 
jaar de organisatie van de Sinterklaasintocht niet meer op zich nemen.  De exacte redenen worden 
niet genoemd, wel worden de mails aangehaald vanuit de gemeente die zij hebben ontvangen. Door 
de informatie die in deze mails staat vermeld is de organisatie tot dit pijnlijke besluit gekomen.  Beter 
voor Rijswijk vraagt zich af of een belangrijke reden wellicht het bannen is van de Zwarte Piet uit de 
intocht. Elk jaar maakt BvR zich hard voor een intocht met echte Zwarte Pieten; ook nu willen wij 
wederom duidelijk maken wat ons standpunt is in deze.

De burgemeester van deze stad, die maar voor een korte periode dit ambt mag bekleden, dient wat 
Beter voor Rijswijk betreft de culturele Nederlandse en Rijswijkse tradities te koesteren. Dit door een 
klein percentage beroepsactivisten hun zin te geven en daarmee het einde van de Rijswijkse 
Sinterklaastraditie in te luiden. 

Rijswijk is een multiculturele stad en door het diversiteitsbeleid dient u als college rekening te 
houden met diverse culturele achtergronden, dus ook die van de autochtone Nederlandse bevolking 
waarvan het merendeel zowel landelijk als hier lokaal voor de traditionele Sinterklaasintocht is. 
Begrijpend en meelevend zoals wij hier in Rijswijk zijn hebben de inwoners geen moeite met kleine 
aanpassingen zoals deze de laatste jaren al hebben plaatsgevonden. Om Zwarte Piet uit de intocht te 
verbannen is wat Beter voor Rijswijk betreft - zeker op de regenteske wijze waarop het nu gebeurt – 
onbehoorlijk en onbespreekbaar.
Echte Zwarte Pieten moeten er blijven i.p.v. een duidelijk herkenbare buurman, buurvrouw of ome 
Henk en tante Mien met een paar verfstrepen op hun gezicht. 

Uiteraard wil Beter voor Rijswijk een debat met B&W en de gemeenteraad zodat de rest zich ook kan 
uitspreken over hoe het mogelijk is dat de trouwe vrijwilligers de organisatie met pijn in het hart 
hebben neergelegd. De intocht wordt al 15 jaar georganiseerd door een grote club enthousiaste 
mensen!

Wij willen op de kortst mogelijke termijn op schrift hebben hoe deze situatie tot stand is gekomen en 
wat de gemeente heeft gecommuniceerd naar de organisatoren van onze sinterklaasoptocht. 

Vragen:
1. Klopt het dat de intocht niet doorgaat? Zo ja waarom niet?
2. Welke rol heeft het college en/of het ambtelijk apparaat hierin gespeeld?
3. Hoe kan het dat er nog steeds geen debat is geweest met de gemeenteraad terwijl er al lang 

een evaluatie is geweest over de intocht van 2019?
4. Op welk termijn is er een debat in de raad?
5. Wat wordt er nog gedaan aan de sinterklaasviering in 2021?
6. Graag ziet BvR een sinterklaasviering zonder handhaving op het scannen van QR-codes
7. Gaat u nog in gesprek met de organisatie van de Sinterklaasintocht om dit tot een goede 

einde te brengen?
8. Heeft de burgemeester en het college gedacht aan de juridische gevolgen als zij de 

subsidieverlening aan deze organisatie af laat hangen van het uiterlijk van de traditionele 



Zwarte Piet, door deze dwingend een zodanig uiterlijk aan te meten wat niets meer met de 
traditionele Zwarte Piet te maken heeft? En daardoor de Sinterklaasintocht ter ziele gaat? 
Treedt de burgemeester hier niet buiten zijn bevoegdheid? 

9. Hebben de burgemeester en het college overwogen wat het Sinterklaasfeest economisch 
betekent voor het MKB in deze regio die het sinds begin van de coronatijd heel zwaar heeft?
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